
VF Target Frame, 1911 Style, OD Green Frame, Hogue Grips

The VF Target Frame is CNC-machined from billet aluminum. It is a complete frame with
the following features: Accurizing Kit (includes Extended Bolt Release, CNC-machined
Target Trigger, wire EDM-cut Target Hammer and Target Sear), CNC-Machined
Disconnector, and Extended Safety.

The VF Target Frame is shipped with a clean, crisp 2.25 lb trigger pull. No magazine
disconnect is included with this frame.

Attributes

Name: VF Target Frame, 1911 Style, OD Green Frame, Hogue Grips
Manufacturer: VOLQUARTSEN
Product no.: BRD231111
Mfr. No.: VC45NF‑H‑G
Color: O.D. Green
Grip Type: Hogue
Make: Ruger
Material: Anodized Aluminum
Model: MKII, MKIII, 22/45
Weight: 2.25 lbs
Delivery weight: 0.26kg
UPC: 810162014858

Item details

EU Export Disabled
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Sicherheitshinweise für den VF Target Frame

Einführung
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des VF Target Frame, 1911 Style, OD Green Frame mit Hogue Grips. Dieser
Rahmen ist aus hochwertigem CNCgefrästem Aluminium gefertigt und bietet eine Vielzahl von Funktionen für eine
verbesserte Leistung. Um sicherzustellen, dass Sie Ihr Produkt sicher und effizient nutzen, haben wir diese
Sicherheitshinweise erstellt.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Stellen Sie sicher, dass Sie die Sicherheitsrichtlinien vor der Nutzung des Produkts vollständig gelesen und
verstanden haben.
Verwenden Sie das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck und gemäß den Anweisungen.
Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und schutzbedürftigen Personen.
Überprüfen Sie regelmäßig auf Beschädigungen oder Abnutzungserscheinungen. Bei festgestellten Mängeln
verwenden Sie das Produkt nicht.
Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle an die zuständigen Behörden.
Überprüfen Sie regelmäßig die Rückrufupdates auf der Safety Gate Plattform der EU.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Verwenden Sie immer persönliche Schutzausrüstung, wenn Sie mit dem Rahmen arbeiten.
Achten Sie darauf, dass der Abzug nicht versehentlich betätigt wird, während Sie den Rahmen handhaben.
Stellen Sie sicher, dass der Rahmen korrekt montiert ist, bevor Sie ihn verwenden.
Vermeiden Sie den Kontakt mit Wasser und anderen Flüssigkeiten, um Korrosion zu verhindern.
Verwenden Sie nur empfohlene Zubehörteile, um die Sicherheit und Leistung zu gewährleisten.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

Vorbereitung

Überprüfen Sie den Lieferumfang auf Vollständigkeit.
Stellen Sie sicher, dass Sie über die erforderlichen Werkzeuge verfügen.

Installation

Entfernen Sie alle Teile des alten Rahmens, falls vorhanden.
Befolgen Sie die Anweisungen des Herstellers zur Montage des VF Target Frame. Achten Sie darauf,
dass alle Teile sicher und fest sitzen.
Installieren Sie das Accurizing Kit, einschließlich des Extended Bolt Release, Target Trigger, Target
Hammer und Target Sear. Befolgen Sie die spezifischen Anweisungen für jedes Teil.

Nutzung

Stellen Sie sicher, dass der Rahmen sicher in Ihrer Hand liegt, bevor Sie den Abzug betätigen.
Üben Sie den Abzug mehrmals, um ein Gefühl für die 2,25 lb Abzugskraft zu bekommen.
Verwenden Sie den Rahmen nur in sicheren und kontrollierten Umgebungen.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Produkt gemäß den lokalen Vorschriften für die Entsorgung von Aluminium und anderen
Materialien.
Bringen Sie das Produkt nicht in den Hausmüll. Nutzen Sie stattdessen Recyclingstellen oder spezielle
Entsorgungsdienste.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für Fragen oder Bedenken zu Ihrem Produkt wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder autorisierte Händler. Sie
stehen Ihnen zur Verfügung, um Ihnen bei Sicherheitsanfragen oder weiteren Informationen zu helfen.



Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit Ihr oberstes Gebot ist. Halten Sie sich an diese Richtlinien, um eine sichere
und angenehme Nutzung Ihres VF Target Frame zu gewährleisten.
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VF Target Frame Safety Instruction Guide

Introduction
Thank you for choosing the VF Target Frame, 1911 Style, OD Green Frame, Hogue Grips. This guide provides
essential safety instructions and guidelines to ensure the safe and effective use of your product. Please read this
document carefully before installation and use.

General Safety Guidelines
Always treat every firearm as if it is loaded.
Keep your firearm pointed in a safe direction at all times.
Store your firearm securely and out of reach of children.
Do not rely solely on safety mechanisms; always practice safe handling.
Regularly inspect your firearm and components for wear or damage.
Follow all local laws and regulations regarding firearm ownership and use.
Report any unsafe products or accidents to the appropriate authorities.

Specific Safety Precautions for Use
Ensure that the VF Target Frame is compatible with your firearm model (Ruger MKII, MKIII, 22/45).
Do not use the VF Target Frame if it shows signs of damage or wear.
Use only quality ammunition that is recommended for your firearm.
Always wear appropriate safety gear, including eye and ear protection, when using firearms.
Be aware of your surroundings and ensure a safe shooting environment.
Never modify the VF Target Frame or any firearm components without proper guidance from a qualified
gunsmith.
Avoid using the firearm in adverse weather conditions that could affect performance.

Instructions for Installation and Usage

Preparation:

Ensure the firearm is unloaded before beginning installation.
Gather all necessary tools and components.

Installation:

Remove the existing frame from your firearm according to the manufacturer's instructions.
Carefully attach the VF Target Frame, ensuring that all components align correctly.
Install the Accurizing Kit components (Extended Bolt Release, CNCmachined Target Trigger, wire
EDMcut Target Hammer, and Target Sear) as per the provided instructions.
Ensure that the CNCMachined Disconnector and Extended Safety are properly installed.

Final Checks:

After installation, perform a function check to ensure all components are working correctly.
Confirm that the trigger pull is clean and crisp at 2.25 lbs.
Verify that there is no magazine disconnect present.

Usage:

Always follow safe shooting practices when using your firearm.
Regularly clean and maintain your VF Target Frame to ensure optimal performance.

Disposal Instructions



Dispose of any unused or damaged parts according to local regulations.
Ensure that any hazardous materials are handled and disposed of safely.
If you no longer require the VF Target Frame, consider returning it to the manufacturer or a qualified gunsmith
for proper disposal.

Contact Information for Further Support
For any questions or concerns regarding the VF Target Frame or safety guidelines, please reach out to the
manufacturer or your local firearms expert. Always ensure you have reliable support when handling firearms and
related components.

Thank you for prioritizing safety and responsible firearm handling. Enjoy your experience with the VF Target Frame.


